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Israël is het heilige land, waar 
de sporen van de Here nog steeds 
intact zijn. Op een stille avond 
daar, weerklinkt lofprijs voor de 
Heer naar de hemel.

Op 24 mei 2014, om 6 uur ‘s 
avonds, lokale tijd, werd er het 
Crystal Muziek Festival, door 
het Crystal Forum (Israëlische 
Voorgangers  Associa t ie ) , 
gehouden in de Internationale 
Conventie hal, Haïfi, Israël. 
Deze gelegenheid werd door 
ongeveer 1000 mensen bezocht 
van Rusland, Oekraïne, De 
Filipijnen, Finland, Litouwen, 
en Hong Kong, alsook van Israël 
en Zuid-Korea. Het werd live 
uitgezonden in meer dan 180 
landen door TBN Rusland. 

Verschillende lofprijszangers 
van Israëlische gemeente teams 

en Lofprijsleidster Rose Han, 
Vice-voorzitter van Manmin 
Uitvoerende Kunst Comité en 
Het Krachtige Worship Dansteam 
verhoogden de naam van de 
Here met mooie voorstellingen. 
Bovendien, brachten plaatselijke 
voorgangers korte boodschappen 
tussen de voorstellingen en 
gingen voor in gebed. De lofprijs 
en het Woord waren in harmonie, 
welke meer toevoegde aan de 
ontvangen genade.

De Manmin toneelspelers 
deden de opening en s lot 
voorstelling. Ze werden door 
de mensen gecomplimenteerd, 
voor de accurate uitspraak van 
Hebreeuws, Russisch en Engels 
in het zingen en de creatieve 
choreografie. De aanwezigen 
voelden zich zo gelukkig 

vanwege de mooie garderobes en 
decorstukken welke de mensen 
de Hemel lieten ervaren.

Lofprijsleidster Han bracht 
lofprijs met het door God-
gegeven lied “Hemelse glorie” 
welke zij zong in hemelse 
taal. Na het luisteren naar het 
lied, zeiden vele mensen dat 
ze vervuld werden met emotie 
alsof zij naar een engel vanuit 
de Hemel keken. Toen het 
Krachtige Worship Dansteam 
een traditionele dans bracht, 
danste de gemeente samen als 
eenheid en verheerlijkte God.

P a s t o r  D a n i e l  R o z e n , 
Voorzitter van Crystal Forum, 
drukte zijn dankbaarheid uit, 
zeggende, “We hebben tot dus 
ver grote ontwikkelingen bereikt, 
vanwege de liefde en het gebed 

van Dr. Jaerock Lee.
De voorgangers van het 

Crystal Forum zeiden dat zij 
vele moeilijkheden hadden in 
het uitvoeren van hun bediening, 
mede door fi nanciële problemen 
e n  J o o d s e  v e r s t o r i n g e n . 
Te midden van die ti jden, 
ondersteunde Dr. Jaerock Lee 
hen soms met zijn hart en liefde. 
De kracht van zijn liefde, maakte 
hen tot zijn discipelen die het 
heiligheid evangelie prediken en 
de werken van kracht. Ze houden 
nu deze gelegenheden waarbij zij 
vrijmoedig de naam van de Here 
prijzen, dankzij Dr. Lee’s liefde 
en gebeden (meer op pagina 4).

Dr. Jaerock Lee proclameerde 
het heiligheid evangelie en 
demonstreerde de werken van 
Gods kracht door, gedurende drie 

jaren, van 2007 tot 2009, door 
heel Israël te trekken. Door zo 
te doen, heeft hij de Israëlische 
Christengemeenten bemoedigd 
en versterkt.

Voor  deze  gelegenheid , 
v o r m d e n  d e  I s r a ë l i s c h e 
voorgangers de organisatie 
genaamd Crys ta l  Forum. 
Ze hebben Dr. Jaerock Lee 
uitgenodigd naar Israël en 
hebben de Dr. Jaerock Lee’s 
Israël Verenigde Campagne 
gehouden in September 2009. 
Deze campagne werd live 
uitgezonden in ongeveer 220 
landen. Sindsdien, heeft het 
Crystal  Forum actief  zi jn 
bediening uitgeoefend. Ze 
houden Crystal Muziekfestivals 
en verheerlijken elke meimaand, 
de Here met hun lofprijs.

Glorie aan God in Israël, 
het meest afgelegen gebied van het Evangelie!
Het muziekfestival van het Crystal Forum draagt bij aan de voorspoed van het Israëlisch Christendom

Israël is de geboorteplaats van het evangelie, maar het is een joods land, waar het voor christenen moeilijk is om hun geloof te behouden. De Israëlische Christelijke gemeenten hebben 
energierijk gewerkt door Dr. Jaerock Lee’s 777-dagen van Israelische bediening, die begon op 23 juli 2007. In het bijzonder, sinds de Dr. Jaerock Lee’s Verenigde Campagne in Israël in 2009 
gehouden werd, hebben vele Israëlische Christelijke gemeenten zich verenigd en houden jaarlijks lofprijs festivals. (Foto’s: Plaatselijke lofprijzers en Manmin’s toneelspelers in het 2014 Crystal 
Forum Festival). 



2 Het Woord des Levens

Het werk van kracht

 God is liefde  

Tenzij Hij het openbaart aan 
Zijn geliefden…

“En wij hebben de liefde onderkend en geloofd, die God jegens ons heeft. 
God is liefde, en wie in de liefde blijft, blijft in God en God blijft in hem” 

(1 Johannes 4:16). 

God wil ware kinderen met wie Hij ware liefde 
kan delen en zelfs geheimen kan delen als met een 
beste vriend. Zo’n kind was Henoch in Genesis 
5. Hij wandelde met God voor 300 jaar, en werd 
levend opgenomen in de hemel.

De God van liefde wandelt met die goede 
mensen, die volkomen geheiligd zijn en het hart 
van God hebben bereikt, zoals Henoch. Hij wil 
zelfs geestelijke geheimen met hen delen. Aan wat 
voor soort personen openbaart God geheimen en 
de toekomst? 

1. God liet Noach het oordeel van de vloed 
weten

In Genesis hoofdstuk 7, regende het gedurende 
40 dagen alsof er een gat in de hemel was. De hele 
wereld werd ondergedompeld in het water. Alle 
Bergen stonden onderwater en alle bewegende 
dingen op de aarde stierven. Noach, en zijn gezin, 
en de dieren in de ark overleefden het echter. Het 
was mogelijk, omdat Noach de ark had voorbereid 
voor de vloed. 

Hoe was Noach in staat om de ark van tevoren 
voor te bereiden? In de gedeelten beginnend van 
Genesis 6:13, vertelde God aan Noach dat er een 
vloed zou komen en dat alle mensen en dieren 
zouden worden vernietigd. Hij beval hem ook om 
een ark te bouwen en leerde hem tot in detail welk 
materiaal hij moest gebruiken en hoe groot het 
moest zijn.

Waarom dan openbaarde  de  God van 
gerechtigheid het geheim alleen maar aan Noach 
en liet hem de genade van redding ontvangen? 
Genesis 6:9 zegt, “Dit is de geschiedenis van 
Noach. Noach was onder zijn tijdgenoten een 
rechtvaardig en onberispelijk man; Noach 
wandelde met God.” De generaties van Noach 
waren vol van boosheid en zonden, zodat alle 
mensen vernietigd zouden worden, maar alleen 
Noach was een rechtvaardig en onberispelijk man 
in die tijd. Dat is de reden waarom hij met God kon 
wandelen en Zijn grote liefde ontving. 

Nadat de rechtvaardige man, Noach leerde over 
de grote vloed, verspreidde hij het nieuws overal, 
zodat mensen de ramp zouden kunnen ontwijken. 
Echter, niemand geloofde hem. Uiteindelijk, ging 
Noach samen met zijn familie in de ark en werd 
gered van de vloed en niemand anders ontving 

redding. Omdat Noach onberispelijk was in zijn 
tijd, geloofde hij het Woord van God volkomen en 
kon het gehoorzamen. God openbaarde het oordeel 
van de vloed aan hem en plande een nieuw begin.

Noach’s daden waren uit de liefde van God. God 
hield ook veel van Noach. Dat is de reden waarom 
God hem de geestelijke geheimen van tevoren liet 
weten.

2. God liet Abraham de vernietiging van 
Sodom weten

Jakobus 2:23 zegt, “En het schriftwoord werd 
vervuld, dat zegt: Abraham geloofde God en het 
werd hem tot gerechtigheid gerekend, en hij werd 
een vriend van God.” Abraham, de vader van het 
geloof, wandelde dicht met God om een vriend van 
God genoemd te worden. Het is heel glorieus en 
overweldigend voor een mens die alleen maar een 
schepsel was om een vriend van God, de Schepper 
en de Rechter van het hele universum, genoemd te 
worden. Het vertelt ons ook, hoeveel Abraham het 
hart van God had bereikt.

God openbaarde van tevoren, de grote ramp 
die zou komen over Sodom en Gomora aan Zijn 
geliefde, Abraham. In die dagen, waren Sodom 
en Gomora vervuld met zonden en boosheid, 
zodat het oordeel van God onvermijdelijk was 
overeenkomstig de gerechtigheid. God stond ook 
Lot, de neef van Abraham, toe van te voren te 
weten wat er zou gebeuren, zodat hij de ramp kon 
ontwijken. Het betekent niet dat Lot gekwalifi ceerd 
was om de geheimen van God te kennen, maar 
God beschouwde Abraham, die Hij liefhad, wel als 
zodanig. Hij wist dat het Abrahams hart zou breken 
als er iets met zijn neef zou gebeuren.

Toen God tegen Abraham zei om zijn enige 
zoon te offeren als een brandoffer, en ondanks dat 
Abraham zijn zoon had gekregen op de leeftijd 
van 100, en hij kostbaarder voor hem was dan zijn 
eigen leven, aarzelde hij niet om hem te offeren. 
God kende het hart van Abraham. Hij hield van 
hem en openbaarde hem zelfs zijn geheimen.

3. Door elke generatie werkte God door 
echte mensen

In het Oude Testament, hoorden vele profeten 
zoals Jeremia, Amos, Hosea, en Micha over het 

“Toen ik geloof liet zien, 
verwijderde God zelfs de 
wortel van huidkanker”

In November 2013 deed mijn kleine teen pijn, dus 
onderging ik een operatie om mijn teen te herstellen. 
Ondertussen vonden ze een ronde, kleine vlek op mijn 
zool. Maar ik had er geen pijn van, dus ik beschouwde 
het niet als iets ernstigs.

Op een dag, vond ik opnieuw een vreemd ding 
op mijn voetzool. De vlek werd donker en groot. 
Mijn man zei dat het mogelijk een melanoom was 
(huidkanker welke een donkere tumor is in de 
huidcellen), zeggende dat hij het op internet had 
gezien.

Op 20 januari 2014, onderging ik een biopsie in 
een gespecialiseerd ziekenhuis voor kanker. Ik hoorde 
dat over 2 weken de resultaten bekend zouden zijn. 
Mijn gemeente groepsleden hielpen mij met een week 
toegewijd te bidden voor mijn genezing.

Ondanks dat ik niet wist welke ziekte ik had, 
bekeerde ik mij volkomen van mijn verleden, omdat 
ik wist dat ziekten voortkwamen uit zonden. Op 29 
januari ontving ik gebed van Dr. Jaerock Lee, nadat ik 
mij had voorbereid met geloof en mijn hart.

Later gaf het ziekenhuis mij de resultaten van de 
biopsie. Ik had huidkanker dat het eerste stadium 
al voorbij was en het had ook wortels. Maar ik was 
er zeker van de ik genezen was omdat ik gebed had 
ontvangen van Dr. Lee. Ik verloor de moed niet en 
probeerde mijn best te doen om het Woord van God 
uit te oefenen met vreugde en dankbaarheid om God 
te behagen. En ik ontving ook het gebed voor zieken 
tijdens elke aanbiddingsdienst. Toen hoorde ik het 
goede nieuws.

Op 27 februari had ik een operatie waarbij de tumor 
werd verwijderd en een andere biopsie. Het liet zien 
dat er geen enkele wortel van huidkanker meer was. 
Op 23 april liet de echografie testen zien dat er geen 
tumor meer was in andere lichaamsdelen. Halleluja!

Ik geef alle dank en glorie aan God die mij Zijn 
liefde en kracht liet ervaren.

Diakones Okju Jeon, 
leeftijd 50, 

3-32 gemeentegroep 
in Zuid-Korea

De geloofsbelijdenis 

Adres: 29, Digitale-ro 26-gil, Guro-Gu, Seoul, Korea, 152-848
Telefoon: 82-2-818-7047
Fax: 82-2-818-7048 
Website: www.manmin.org/english/www.manminnews.com
Email: manminministry@manmin.org
Uitgever: Dr. Jaerock Lee 
Hoofdredacteur: Senior Diacones Geumsun Vin 

Dutch

Gepubliceerd door Manmin Central Church 

“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Senior Pastor van Manmin Central Church
Dr. Jaerock Lee

Hij is Gods dienstknecht van liefde en kracht, die vele 
mensen van alle naties heeft wakker geschud door 
de kern van het evangelie te verspreiden door het 
voorbeeld na te volgen van de Here in het laten zien van 
de vurige werken van de Heilige Geest. 

 Manmin Central Church opende in 1982 met slechts 
9 volwassenen en 4 kinderen. Door de werken van de 
Heilige Geest is de Kerk gegroeid tot een mega kerk met 
ongeveer 10.000 branches en geassocieerde kerken 
wereldwijd. Net zoals Jezus preekte en het Woord 
bevestigde met tekenen die Zijn onderwijzing volgden, 
bevestigd Dr. Jaerock Lee dat de Bijbel de waarheid is 
door de kracht van God te laten zien.

 Hij heeft vele buitenlandse campagnes gehouden 
zoals in Oeganda, Japan, Pakistan, Kenya, de 
Filippijnen, Honduras, India, Rusland, Duitsland, Peru, 
DR Congo, de Verenigde Staten en Estland sinds 2000 
en hij heeft explosieve krachtige werken laten zien. 
Van deze, werd door CNN een verslag gegeven van de 
Oeganda campagne.

 Hij heeft ook in Jeruzalem gepreekt, tijdens de Israël 
Verenigde Campagne 2009. Hij proclameerde dat Jezus, 
de Messias is en het werd live uitgezonden in ongeveer 
220 landen. Hij is toegewijd aan het Woord en gebed 
om de voorziening van God te bereiken, Die verlangt dat 
alle mensen van alle naties worden gered in de Eindtijd, 
door het evangelie te verkondigen tot het uiterste van de 
aarde en de opdracht van de bediening te bereiken in 
Noord-Korea.                                

           www.drlee.or.kr   

Wat voor soort mens kan 

dan de zesenzestig boeken 

van de Bijbel uitleggen 

in de inspiratie van 

de Heilige Geest?

Hij zou een mens moeten zijn 

die zeer geliefd is door God. 

Voor zo’n persoon, heeft 

God de geheimen tot in detail, 

verklaard en uitgelegd 

in de Bijbel.

In deze eindtijd, doet God 

nog steeds niets zonder 

Zijn geheimen te openbaren 

aan Zijn geliefden.

oordeel dat zou komen over Israël en het herstel van de natie 
in de toekomst, van de levende God. Ze proclameerden het aan 
het volk en al hun profetieën werden vervuld zoals zij hadden 
gesproken.

De Bijbel profeteerde over Jezus Christus, welke verborgen 
was voor eeuwen en alle profetieën werden vervuld. Het 53ste 
hoofdstuk van Jesaja spreekt over hoe Jezus zou sterven om 
alle mensen te bevrijden van hun zonden. Bovendien, behalve 
voor een paar dingen die nog steeds moeten gebeuren, zijn er 
vele profetieën van de Bijbel vervuld ongeacht of ze nu klein of 
groot zijn. 

Matteüs 5:18 zegt, “Want voorwaar, Ik zeg u: Eer de hemel 
en de aarde vergaat, zal er niet één jota of één tittel vergaan 
van de wet, eer alles zal zijn geschied.” Zoals gezegd, is 
Gods woord werkelijk vervuld. In de Bijbel staan ook dingen 
opgeschreven die nog moeten worden vervuld, zoals: De Komst 
van de Here in de lucht, De zeven jaren van verdrukking, het 
Duizendjarige Rijk, en het Grote Oordeel op de witte troon. 

Vooral de komst van de Here in de lucht, heeft bij vele 
gelovigen grote interesse gewekt in God, sedert de opstanding 
en ten hemelvaring van de Here. God openbaarde de komst van 
de Here in de lucht en de tekenen van de tijd in vele delen van 
de Bijbel.

Daniel 9:20-27 en hoofdstuk 12 ontbloten de geheimen van 
de eindtijd zoals dingen gerelateerd aan “zeventig weken.” 
Daniel 12:4 zegt, “Maar gij, Daniël, houd de woorden 
verborgen, en verzegel het boek tot de eindtijd; velen zullen 
onderzoek doen, en de kennis zal vermeerderen.” Net zoals 
geprofeteerd is in dit Schriftgedeelte, in tegenstelling tot de tijd 
van Daniel, zijn vele ultramoderne betekenissen van transport 
en massa media communicaties ontwikkeld en is de kennis 
toegenomen ver boven enige vergelijking met vroeger.

De apostel Johannes kende de diepe dingen van de eindtijd 
ook goed genoeg om het boek Openbaringen in de Bijbel te 
schrijven. Openbaringen geeft de eindtijd nog specifi eker weer 
en op meer gedetailleerde manieren. Op die manier, heeft God 
dingen, die zullen gebeuren in de Eindtijd, ontbloot aan Zijn 
geliefden. Wil God dan dat de toekomstige generaties deze 
dingen ontkennen? Nee, zeker niet.

Hij stond hen toe om het in de Bijbel te schrijven, zodat de 
toekomstige generaties de betekenis ervan zouden begrijpen 
en Hij zal ze vervullen en ernaar handelen. In 2 Petrus 1:20-
21 lezen we, “Dit moet gij vooral weten, dat geen profetie 
der Schrift een eigenmachtige uitlegging toelaat; want nooit 
is profetie voortgekomen uit de wil van een mens, maar, door 
de heilige Geest gedreven, hebben mensen van Godswege 
gesproken” Elke profetie in de Schrift is gemaakt door de 
inspiratie van de Heilige Geest, zodat het ook kan worden 
uitgelegd door de inspiratie van de Heilige Geest.

Wat voor soort persoon kan dan de zesenzestig boeken van 
de Bijbel uitleggen door de inspiratie van de Heilige Geest? Het 
zou een persoon moeten zijn die zeer geliefd is door God. Voor 
zo’n persoon, heeft God de geheimen uitgelegd en verklaard 
in de Bijbel tot in detail. Vandaag, welke de eindtijd is, doet 
God nog steeds niets zonder het eerst te bespreken met Zijn 
geliefden (Amos 3:7).

4. Tenzij Hij het aan Zijn geliefden openbaart…

In de Bijbel sprak Jezus over de dingen die zouden komen, 

zoals de tekenen van de eindtijd. Toen Hij naar de Berg van de 
Verheerlijking ging, nam Hij slechts drie discipelen met Zich 
mee. Het waren Petrus, Jakobus en Johannes. Hij stond hen 
toe om Hem te zien praten met Elia en Mozes. Hij zei tegen 
hen dat ze het tegen niemand mochten vertellen totdat Hij was 
opgestaan uit de dood. Hij vertrouwde de drie discipelen meer 
dan de anderen, dus Hij kon hen de geheime dingen laten zien.

God liet aan de Apostel Paulus het Paradijs zien en liet hem 
van tevoren weten dat hij schipbreuk zou lijden en wat er zou 
gebeuren als hij in Jeruzalem kwam. Toen hij op het punt stond 
om naar Azië te reizen om het evangelie te prediken, stopte 
God hem door een visioen en stuurde hem in plaats daarvan 
naar Europa.

Daarom zouden we ernaar moeten verlangen om een persoon 
te zijn die het hart van God voelt en begrijpt met een duidelijke 
inspiratie en een persoon zijn die de diepte van Zijn hart kan 
lezen en verblijft in Zijn volmaakte liefde door op Hem te 
gelijken, Zijn liefde te kennen en Zijn woorden volledig uit te 
oefenen. Dit soort van persoon verblijft in God en God in hem, 
zoals geschreven staat in 1 Johannes 4:16.

Als er zo’n persoon is, waarom openbaart God dan niet de 
geheimen die zullen gebeuren? De reden waarom God de 
mensen op aarde ontwikkelt is liefde. Hij wil beslist dat meer 
zielen Zijn echte liefde beseffen en de liefde binnen gaan en 
redding bereiken (2 Petrus 3:9).

Noach wist van tevoren dat er een grote overstroming zou 
komen, en Abraham deed voorbede voor Sodom en Gomora 
terwijl hij wist dat het oordeel over de steden zou komen. Net 
zoals zij het van te voren wisten, zouden er geen mensen van 
God zijn die de eindtijd kennen, en die voorbereidt zijn om 
talloze zielen te leiden tot redding door het einde van de wereld 
te proclameren aan de hele wereld? 

Wij zouden die mensen moeten zijn. God begon de 
menselijke ontwikkeling met liefde en beëindigd Zijn werk met 
liefde. Wij zouden volkomen geheiligd moeten worden en de 
plicht moeten vervullen die God ons heeft toevertrouwd om 
Zijn plan te vervullen.

Het belangrijkste ding voor ons is om het te doen met liefde. 
Alleen door de kracht van liefde is alles mogelijk. Wanneer de 
volmaakte liefde in onze harten is volbracht, en we de liefde 
volkomen uitoefenen, zullen we de kwalificaties verkrijgen 
om in het Nieuwe Jeruzalem te mogen verblijven. Bovendien, 
kunnen we de geheimen van de eindtijd begrijpen en 
gekwalifi ceerd zijn om talloze zielen te leiden tot de weg van 
redding.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 1 Johannes 4:16 
zegt, “En wij hebben de liefde onderkend en geloofd, die God 
jegens ons heeft. God is liefde, en wie in de liefde blijft, blijft in 
God en God blijft in hem.”

We zouden Gods ware kinderen moeten zijn door te 
verblijven in God en Hem in ons te laten blijven. Met andere 
woorden, we zouden Zijn Woord, Brood des levens moeten 
maken in onze harten en het uitoefenen met waarheid. Door 
zo te doen, kunnen we de kinderen van het Licht zijn. Dan 
kan God ons volkomen vertrouwen en de diepe geestelijke 
geheimen aan ons openbaren en diepe liefde met ons delen.

Ik spoor u aan om beslist alle soorten van slechtheid te 
verwerpen en volmaakt te leven door het woord van God. Ik 
bid in de naam van de Here dat door zo te doen u diepe liefde 
kan delen met God en met Hem kan wandelen ten alle tijden.
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Ik ben een jood, die geboren werd in Oekraïne. Mijn 
familie verhuisde naar Rusland, waar ik mijn vrouw 
ontmoete en de Here aannam. De familieleden van mijn 
vrouw waren Messiaanse joden en mijn schoonvader 
was een voorganger. In 1989, verhuisden mijn vrouw, 
haar familie en ik naar Haïfi in Israël en begonnen het 
zendingswerk.

In het begin van 1990, toen de Voormalige Soviet 
Unie geopend was, verhuisden vele joden van Rusland 
naar Israël en wij probeerden ons best te doen om het 
evangelie aan hen te brengen. Ik werd een voorganger in 
1994 en begon mijn bediening in Nazareth, waar Jezus 
opgroeide. Maar het was niet zo gemakkelijk om het 
evangelie in Israël te brengen, waar de mensen in het 
Judaïsme geloven.  

Het Crystal Forum werd opgericht voor de 
eenheid onder de Israëlische voorgangers 

Op een dag in 2004, ontving ik een telefoongesprek 
van Pastor Alexander Yepp van Duitsland. Hij was de 
voorzitter van het organisatie Comité van Dr. Jaerock 
Lee’s Verenigde Campagne in Duitsland 2004. Hij 
spoorde mij aan om aanwezig te zijn voor de campagne 
zeggende dat er een bekende opwekkingsprediker 
zou komen. Ik kon het niet halen, maar ik zond mijn 
assistent voorganger en hij deelde de levens vervullende 
boodschap van Dr. Lee en de ontzagwekkende krachtige 
werken die daar werden getoond.

Toen ik hoorde over de vurige werken van de Geest, 
bewoog het mijn hart diep. Ondanks dat het tien jaar 
was sinds ik de kerk had geopend, onderging ik nog 
steeds moeilijkheden mede door de financiën en de 
vervolgingen door de joden. Maar Dr. Lee’s bediening 
zorgde ervoor dat ik een nieuwe visie kreeg om het 
evangelie te preken in Israël.

In oktober 2005, ging ik op bezoek naar Seoul om 
de 23ste verjaardag bij te wonen van de Manmin 
Central Church. De voorstelling van het Uitvoerende 
Kunstcomité herinnerde mij aan de hemel. Bovendien, 
besefte ik dat Dr. Lee’s boodschappen en de Daniël 
Gebedssamenkomsten, die elke nacht werden gehouden, 
de drijfkracht waren voor de gemeente opwekking.

Ik was verzekerd dat ik een antwoord op mijn gebeden 
had ontvangen, waarvoor ik al lang bad, en dat was om 
een geestelijke mentor te ontmoeten en te evangeliseren 
in Israël. Dus ik liet mijn kerk registreren als een 
Manmin Branche kerk. Daarna, heb ik deelgenomen aan 
de Verenigde Campagnes van Dr. Lee in DR Congo en 
New York USA in 2006. Ik was getuige van vele mensen 
die genezen werden van hun ziekten en antwoorden 
ontvingen en God verheerlijkten. Ik werd door hen 
aangeraakt.

Vanaf juli 2007, preekte Dr. Jaerock Lee het heiligheid 
evangelie en de werken van kracht 12 keer in 3 jaren van 

Nazareth in het Noorden tot Eilot in het Zuiden. In het 
bijzondere, op 25 juli 2007, begon hij zijn Israëlische 
bediening door de eerste samenkomsten te houden in 
mijn gemeente, Nazareth Levende Geest gemeente, 
welke mijn hart diep bewoog.

Zijn 3-jarige bediening bemoedigde de Messiaanse 
joden in Israël. De vrucht ervan was, dat de Israëlische 
voorgangers van het Crystal Forum (Israëlische 
Voorgangers Associatie) in de vorm van eenheid.

Jezus Christus werd tijdens de Dr. Jaerock 
Lee’s Israël Verenigde Campagne verkondigd

    
In September 2009, hield Dr. Jaerock Lee de Israël 

Verenigde Campagne in de Internationale Conventie hal 
in Jeruzalem, welke in het centrum van Israël is gelegen. 
De campagne werd in ongeveer 220 landen uitgezonden 
via 33 zenders. Dr. Lee verkondigde vrijmoedig over 
God de Schepper en Jezus Christus. In feite, hebben er 
al een aantal voorgangers gepreekt in Israël, maar er is 
nooit een voorganger geweest die zo duidelijk onderwees 
waarom Jezus onze enige Redder is en de geestelijke 
betekenis ervan. Maar, Dr. Lee preekte er over, zelfs 
tegen de joden en bevestigde de authenticiteit van de 
werken in de Bijbel door krachtige werken te laten zien.

Israël is de geboorteplaats van het evangelie, maar de 
mensen hebben Jezus Christus niet aanvaardt als hun 
Redder. De weinige Messiaanse joden in de maatschappij 
waren verbannen en ontmoedigd. Maar na de campagne, 
werden de Messiaanse joden energievol en hebben zij 
actieve bediening verricht met het Crystal Forum in het 
centrum.

Vele voorgangers hier hebben veel genade ontvangen 
door zowel de boodschappen als de bediening van 
heiliging van Dr. Lee. Sinds ik tot het besef ben gekomen 
van wat een geheiligd leven is, heb ik geprobeerd om de 

zonden te verwerpen, zelfs in mijn hart en gedachten, en 
dit ook aan mijn gemeenteleden onderwezen.

Vele voorgangers hebben Israël bezocht van uit andere 
landen, omdat het het heilige land is waar Jezus werd 
geboren. Wanneer zij ons het evangelie zien prediken 
onder de moeilijkheden in dit land van Judaïsme, zeggen 
ze dat ze ons gaan helpen, maar ik heb niemand ontmoet 
die zijn belofte ook vervulde.

Dr. Jaerock Lee, echter heeft ons de voorziening van 
God onderwezen, waarin het evangelie terugkeert naar 
Israël, “het veraf gelegen deel van de aarde” en hij blijft 
ons voortdurend financieel en geestelijk ondersteunen, 
zonder enige vorm van gierigheid. Dus preken de 
Israëlische voorgangers ook vrijmoedig het evangelie 
en houden zelfs vele buitenlandse campagnes met de 
zakdoek waarover Dr. Lee heeft gebeden (Handelingen 
19:11-12). 

Ik leid ook elk jaar campagnes met de zakdoek in India. 
Ik heb krachtige werken ervaren zoals onvruchtbaarheid 
die werd genezen en alcoholverslaafden die normaal 
werden. Ik geef alle dank en glorie aan God, die de 
voorziening voor de eindtijd heeft volbracht door Dr. 
Jaerock Lee.

Dr. Jaerock Lee’s Israël Verenigde Campagne 2009, werd 
gehouden in het ICC Jeruzalem, het centrum van Israël. Hij 
preekte de boodschap en liet de werken van kracht zien door 
zijn gebed voor de zieken, welke God verheerlijkten.
De Campagne werd in meer dan 220 landen uitgezonden via 
openbare TV, kabel TV, en satellieten, welke talloze mensen 
leidde tot redding, antwoorden en genezing.

“De bediening in Israël “De bediening in Israël 
is nu niet moeilijk”is nu niet moeilijk”

Pastor Sergey Vocharnikov  
(Nazareth Levende Geest kerk in Israël)


